
REFERAT AF BESTYRELSESM0DE~ BYGAARDENS VEJLAUG~ L0RDAG D 6.10.90.

TF:ÆER.

Jan T har kontaktet stadsgartneren mhp. vej træerne. Der er aftalt
besigtigelse onsdag den 9.10.90 hvor vi ogs~ anmoder om tilbud p~
nødvendig beskæring, fornyelse af udg~ede træer og træplantning p~
BØrglumvej~ hvor der m~tte mangle.

VEJE.

Jørn A har talt med repræsentanter fra Rasmussen og Schiødtz ang~ende
vej istandsættelse. De var meget villige til at p~tage sig opgaven~ og
havde erfaringer med kombinationen fjernvarme/vejbelægning~ hvor fjern-
varmeselskabet betalte en del af renoveringen af vejbanen~ efter ned-
lægning af fjernvarme. En eventuel vej istandsættelse vil ikke blive
et selvstændigt 'projekt' med dertil hørende ingeniør-beregninger~ men
blot blive udfØrt efter de kommunale normer/standard.

Jørn T kunne meddele at der endnu ikke var afholdt møde med kommunen~
idet de ved sidste aftalte havde brændt os/Jørn af. Et nyt møde vil blive
aftalt.
Kommunens privatvejsgruppe er meget villige til at genoptage
forhandlingerne om kommunal vejvedligeholdelse~ incl renovation af vejene.
Jørn T aftaler et møde i uge 42, helst torsdag d.18.10.90Chvor flere kan
deltage) .

Hans R refererede mØde og besigtigelse med Bjarne Gendrup, som tidligere
har stået for vejvedligeholdelsen. Han var nu nærmest opgivende mht
vejenes tilstand og mente at yderlige klatlapninger ville være penge ud
af vinduet. Ville dog gerne påtage sig at klatlappe.
Hans bud på en samlet renovering var 2,5 - 5 mill. kr. Et rimeligt skØn
kunne nok også laves ud fra kommunens sidste tilbud tillagt udviklingen i
byggeindex'et.

JØrn A kastede en ide om eventuel økonomisk støtte fra kommune, forenin-
gen til Hovedstadens forskønnelse e.lign. på bordet. Umiddelbart har
ingen erfaringer, men vi må være vågne.

Beslutning: Gendrup kontaktes med Ønsket om at reparere huller i vejene
efter bestyrelsens skøn. Hans R står for kontakten.

Fraværende: Per M, Flemming og Arne.

Nyt mØde er ikke aftalt. Formanden indkalder.


